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Abstract (en)
[origin: WO2019015939A1] A sealing device for a door has a housing rail (1), a sealing strip, which is held in the housing rail (1), with a carrier rail
(2) and with a sealing profile (3), and a drop-down mechanism (4, 6, 60) for raising and lowering the sealing strip (2, 3). The drop-down mechanism
(4, 6, 60) is fastened to the housing rail (1) in a first fastening point (7) and to the carrier rail (2) in a second fastening point (8). The second fastening
point (8) allows a displacement of the sealing strip in the longitudinal direction (L) of the sealing device and relative to the housing rail (1). This
allows simple adaptation to door situations in situ, with it being possible in particular for the drop-down seal to be shortened to a desired length
without the carrier rail then protruding too far.

Abstract (de)
Eine Dichtungsvorrichtung für eine Tür weist eine Gehäuseschiene (1), eine in der Gehäuseschiene (1) gehaltene Dichtleiste mit einer
Trägerschiene (2) und einem Dichtungsprofil (3) sowie einen Absenkmechanismus (4, 6, 60) zur Anhebung und Absenkung der Dichtleiste (2, 3)
auf. Der Absenkmechanismus (4, 6, 60) ist in einer ersten Befestigungsstelle (7) an der Gehäuseschiene (1) und in einer zweiten Befestigungsstelle
(8) an der Trägerschiene (2) befestigt. Die zweite Befestigungsstelle (8) ermöglicht ein Verschieben der Dichtleiste in Längsrichtung (L) der
Dichtungsvorrichtung und relativ zur Gehäuseschiene (1). Dies ermöglicht ein einfaches Anpassen an Türsituationen vor Ort, insbesondere kann die
Absenkdichtung auf eine gewünschte Länge gekürzt werden, ohne dass anschliessend die Trägerschiene zu weit vorsteht.
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